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Vragen van het lid Tang (PvdA) aan
de minister van Financiën over de
omvang van de bonuspotten bij
banken. (Ingezonden 9 september
2009)

1
Kent u het artikel «Bonus op de
schop? Nog even geduld»?1

2
Is het waar dat Amerikaanse banken
alweer in hun oude gewoonten
vervallen en hun bonuspotten al weer
rijkelijk vullen?

3
Weet u wat de omvang is van
bonuspotten bij Nederlandse banken?
Zo ja, hoe hebben deze zich de
afgelopen 24 maanden ontwikkeld?
Hoeveel bedraagt de variabele
beloning ten opzichte van de vaste
beloning? Zo nee, waarom weet u dat
niet? Deelt u de mening dat het
essentieel is dit inzicht te hebben
omdat dit een belangrijk deel is van
het beloningsbeleid?

4
Welk deel van de bonuspotten bij
Nederlandse banken gaat naar
respectievelijk de Raad van Bestuur,
het senior-management, handelaren
en zakenbankiers?

5
Wat is volgens u de beste manier om
de variabele beloningen te reguleren?
Is dat via een vaste verhouding
vast-variabel, of gewoonweg door de

bonuspot aan een maximum te
binden?

1 BN/De Stem, 3 september 2009.
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